
Protokół Nr 1/10 
z odbytego posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

w dniu 29 stycznia 2010r. godz.12.00. 
 

Obecni:                                             Nieobecni usprawiedliwieni: 
 
1.Waszczyszyn Stanisław                 1.Dudzis Jarosław 
2.Wąsowicz Dariusz                         2.Karaśkiewicz Jolanta 
3.Rycerz Joanna 
4.Radzik Marek 

 

Komisja w powyŜszym składzie zajmowała się opiniowaniem projektów 
uchwał, przygotowanych na sesję RM , która odbędzie się w dniu 04.02.2010r. 
oraz ustalenia harmonogramu kontroli świetlic wiejskich zgodnie z uchwała 
Rady Miejskiej. 
 

8.1. w sprawie zmiany uchwały budŜetowej. 
 

Z-ca Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Barwińska wyjaśniła , iŜ w projekcie 
uchwały proponuje się zwiększenie planowanych w budŜecie dochodów gminy 
z tyt. otrzymania środków na realizację dwóch projektów pn. „Wspólna nauka 
wspólna przyszłość” oraz  „przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu w gminie 
Rzepin”. 
Proponuje się równieŜ zwiększenie planowanych  dochodów w związku  z 
włączeniem do budŜetu dochodów gminnego funduszu  ochrony środowiska i 
gospodarki wodnej. 
PoniewaŜ od dnia 1 stycznia 2010r. ulegają likwidac ji gminne fundusze ochrony 
środowiska i gosp. Wodnej. 
Ogólna kwota jaką zwiększa się dochody to 481.501,84zł. 
Natomiast wydatki proponuje się  zwiększenie o kwotę.2.070.905,82zł.  
z tego : wydatki majątkowe 1.966.026,50zł 
wydatki bieŜące 104.879,32zł. 
Jeśli chodzi o wydatki majątkowe to , w budŜecie gminy zaplanowano budowę 
głównego kolektora wodociągowego do miejscowości Starościn w kwocie 
320.000zł. 
Dofinansowanie zakupu samochodu słuŜbowego nie oznakowanego dla  
Komendy Powiatowej w Słubicach poprzez  przekazanie środków na fundusz 
wsparcia Policji – 25.000zł. 
Remont elewacji wraz z remontem pokrycia dachowego SP Nr 1 w Rzepinie w 
kwocie 400.000zl. 
Opracowanie dokumentacji technicznej dot. budowy przedszkola „Jarzębinka”w 
Rzepinie -65.000zł. 
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Wydatki na projekt pn. „przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu w 
Gm.Rzepin” i roboty dodatkowe przy realizacji zadania „Termomodernizacja 
obiektów oświatowych na terenie Gm.Rzepin” – 360.000zł. 
Modernizacja bazy sportowo-rekreacyjnej przy ul. Poznańskiej w Rzepinie 
300.000zł. 
Natomiast jeśli chodzi o wydatki bieŜące są to prace modernizacyjne instalacji 
elektrycznej w szkole podst. w Kowalowie w związku  z nakazem Państwowej  
Inspekcji Pracy – 24.000zł. oraz zwrot za pobyt dzieci w wieku przedszkolnym 
z Gm. Rzepin w przedszkolach na terenie innej  gminy 6.000zł. 
Pan M. Radzik pytał ,czy 25.000zł. przekazuje się dla Komendy Powiatowej?  
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, Ŝe  tak dla Komendy Powiatowej, lecz samochód 
zostanie przekazany do dyspozycji Policji w Rzepinie. 
Jest taki udział, Ŝe Gm. Rzepin przekaŜe 25.000zł, a MSWiA doda 40.000zł. 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
   
Ad.8.2.w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Woj. 
Lubuskiego. 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ dotyczy  to budowy ronda, które będzie 
realizowane za ok. 3 miesiące , jest to  inwestycja realizowana przez Zarząd 
Dróg Woj. NaleŜy nadmienić , Ŝe kaŜda gmina jeśli jest realizowana inwestycja  
„dokłada „ , stąd dofin. 100.000zł. jako udział gminy w budowie tego ronda. 
Poza tym gmina miała pewien wkład w związku z wykupem gruntu dla  
MOW-u.  
Pytań nie zgłoszono. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

Ad.8.3. w sprawie wyraŜenia opinii o projekcie uchwały sejmiku 
Woj.Lub.w sprawie likwidacji Lubuskiego Szpitala Specjalistycznego 
Pulmonologiczno-Kardiologicznego SP ZOZ w Torzymiu. 
 

Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ szpital planuje przekształcić się , a tym samym 
oddłuŜyć się.  W związku  z tym , Ŝe  mieszkańcy z naszej gminy korzystają z 
usług szpitala , ustawa nakazuje , aby rada wyraziła swoją opinię w formie 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ad.8.4. w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej 
nieruchom.zabudowanej st.wł.gm.Rzepin na poprawę warunków zagosp. 
nieruchom. Przyległej. 
 
Burmistrz wyjaśnił, iŜ p.Tatarynowicz wystąpiła z wnioskiem o sprzedaŜ działki 
nr 137/26 o pow.466m2 połoŜonej w Kowalowie przy ul. Słubickiej , na której 
stoi jej własny budynek. 
Mając na uwadze obowiązujące przepisy prawa i fakt ponad 10 letniej 
dzierŜawy nieruchom. przez wnioskodawcę, przedkłada się projekt uchwały o 
sprzedaŜy przedmiotowej nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad.8.5. w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości zabudowanej st. wł. Gm.Rzepin na poprawę warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej. 
 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ są to małe działki , które przylegają do 
właścicieli Pani A. Skałeckiej i H. Krynickiego  , a nie mogą stanowić działek 
budowlanych i są zbędne dla gminy, stąd przygotowano projekt uchwały. 
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad.8.6.w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości zabudowanej w udziale 39/1000 części st.wł Gm.Rzepin na 
poprawę warunków zagosp. nieruchomości przyległej. 
  
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ właściciel lokalu nr 1 poł. przy ul. Kościuszki 31 
w Rzepinie za zgodą  drugiego współwłaściciela zaadaptował część korytarza 
tj.5,82m2, w którym wykonał łazienkę i kotłownię. 
 
W celu uregulowania stanu prawnego zaadaptowanej części właściciel lokalu 
nr 1 przy ul. Kościuszki 31 , wystąpił do gminy o sprzedaŜ  części budynku 
mieszkalnego stanowiącej udział w całej nieruchomości wynoszący 39/1000, 
stąd projekt uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ad.8.7.w sprawie przejęcia z mocy ustawy na mienie gminne samochodu 
osobowego marki Skoda Favorit nr rej. CB 3606 L o nr VIN TMBAE 300P 
0587385. 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ zgodnie z prawem na gminie ciąŜy obowiązek , 
Ŝe po znalezieniu samochodu gmina musi przejąć i przekazać do likwidacji. 
PoniewaŜ gmina ponosi koszty parkingu , dlatego trzeba jak najszybciej przejąć 
i zezłomować. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad.8.8. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Rzepinie na 
2010r. 
 
Burmistrz wyjaśnił, iŜ wynika to ze statutu Gminy Rzepin. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad.8.9. w sprawie zatwierdzenia planów pracy poszczególnych komisji 
Rady Miejskiej w Rzepinie na 2010r. 
Burmistrz wyjaśnił, iŜ wynika to równieŜ ze statutu Gminy Rzepin. 
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

Ad.8.10. w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd. 
 

Burmistrz wyjaśnił, iŜ w związku z zakończeniem w dniu 17.12.2009r. i 
uzyskaniu pozwolenia na uŜytkowanie w dniu 06.01.2010r. inwestycji pn. 
„Budowa zespołu boisk sportowych Orlik 2012” , wyraŜa się wolę oddania w 
trwały zarząd dla ZE-AS w Rzepinie nieruchomości zabudowanych w/w 
inwestycją do realizowania celów statutowych , tak by nieruchomość miała 
właściciela- administratora. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ad.8.11. w sprawie zmiany uchwały XXI/53/2008 z dnia 19 sierpnia 2008r. 
w sprawie zasad zawierania kolejnych umów dzierŜawy dotyczących 
nieruchom. niezabudowanych st. przedmiot umowy dzierŜawy zawartej na 
okres do trzech lat. 
 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ  gmina ma „pata” w ogródkach działkowych 
połoŜonych na terenie gminy Rzepin. 
Dlatego gmina chce to uregulować i dać burmistrzowi moŜliwość podjęcia 
decyzji na dzierŜawę trzy letnią. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
8.12. sprawie ustalenia  planu dofin. form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli na rok 2010 maksymalnej kwoty dofin. opłat za kształcenie  
pobierane przez szkoły wyŜsze i zakłady kształcenia nauczycieli oraz 
specjalności i formy kształcenia , na które dofin. jest przyznawane. 
 
 

PoniewaŜ dyrektor Krawczyk był nieobecny , burmistrz wyjaśnił , iŜ jest to 
fachowy dokument opierający się na ustawach oświatowych. 
Zgodnie z zasadami dyrektor wprowadza zmiany i roszady finansowe, Ŝeby było 
wszystko zgodne i z karta nauczyciela i z rozporządzeniami. 
JednakŜe merytorycznie wyjaśni na sesji Pan Krawczyk. 
Pan Waszczyszyn pytał, czy będą pieniądze na ww. cel. 
Burmistrz wyjaśnił, Ŝe muszą być. 
Więcej pytań nie zgłoszono  
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ad.8.13.w sprawie zmiany statutu Zespołu  Ekonomiczno-
Administracyjnego Szkół w Rzepinie. 
 
Burmistrz wyjaśnił, Ŝe  w załączniku do uchwały widnieje etat „Instruktor piłki 
noŜnej”, dlatego  musi być zmieniona struktura organizacyjna. 
Pan Waszczyszyn nadmienił, Ŝe jest równieŜ etat kierownika – gospodarz 
obiektu sportowego. 
Na ten moment burmistrz nie miał wiedzy ,wobec czego zasięgnie opinii u 
Dyrektora ZE-AS i na sesji udzieli odpowiedzi. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 
 

Ad.2. Ustalenie harmonogramu kontroli świetlic wiejskich: 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. St.Waszczyszyn wyjaśnił, iŜ wstępnie 
ustalił z burmistrzem jeśli chodzi o zakres kontroli. 
JednakŜe prosił  burmistrza o przekazanie dla komis ji ,czego konkretnie 
kontrola ma dotyczyć ? 
Burmistrz Skałuba  wyjaśnił, iŜ w Zarządzeniu Burmistrza są określone stawki 
korzystania ze świetlicy dla osób organizujących róŜnego rodzaju przyjęcia – 
jest to forma odpłatna. 
Natomiast jeśli chodzi o organizowanie wiejskich uroczystości są stosowane 
ulgi lub teŜ nie ma w ogóle opłat. 
Burmistrz stwierdził, Ŝe nie chce na świetlicach zbijać „kokosów” , bo one mają 
słuŜyć społeczeństwu wsi, ale  mimo wszystko jakaś forma odpłatności za prąd 
winna być uiszczona. 
Prosił równieŜ o zwrócenie uwagi na stan techniczny świetlic i na 
zabezpieczenie pod względem p.poŜ.   
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Wobec powyŜszego ustalono następujący termin kontroli: 
 
                   12. lutego 2010r. 
 
1.Serbów – godz.15.00 
2.Radów – godz. 16.00 
3.Lubiechnia Wielka – 17.00 
 
  19.lutego 2010r. 
 
1.Drzeńsko – godz.15.00 
2.Sułów – godz. 16.00 
3.gajec – godz. 17. 
 
  26. lutego 2010r. 
 
1.Kowalów – godz. 15.00 
   
 

 Na tym protokół zakończono. 
 
 

Protokółowała: 
 
 

M.Szewczyńska                                      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
 

                                                                   (-) Stanisław Waszczyszyn  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 


